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Verslag van de Algemene Leden Vergadering 

Agenda: 

1. Opening 

2. Vaststellen van de agenda 

3. Mededelingen 

4. Vaststellen notulen ALV 10 april 2022 

5. Jaarverslag over 2022 

6. Jaarrekening over 2022 

7. Verslag van de kascontrolecommissie 

8. Verkiezing kascontrolecommissie-leden 

9. Bestuur 

10. Ontwikkelingen Heemhuisje 

11. Ontwikkelingen Museum 

12. Rondvraag 

13. Sluiting 

Datum: 29 juni 2023 

Aanvang: 19:30 uur 

Plaats Harmoniezaal, 

Ossendrecht 

Aanwezige bestuursleden: 

Olga Jansz, secretaris 

John Mathijssen, penningmeester 

Dees Verbeek, bestuurslid 

Corné Dingemans, bestuurslid 

Paul Lucius, bestuurslid 

Afwezige bestuursleden: n.v.t. 

Aanwezige leden: 34 

 

1. Opening 

In verband met de afwezigheid van een voorzitter opent John Mathijssen de 

vergadering en heet iedereen welkom. Gevraagd wordt om evt. het e-mail adres door 

te geven als men er een heeft, zodat men voortaan de uitnodiging en stukken per e-

mail kan doorsturen.  

 

2. Vaststellen van de agenda 

John vraag of iedereen akkoord is met de voorgestelde agenda. De agenda wordt 

ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Mededelingen 

Rabo Clubsupport heeft dit jaar € 765,45 opgeleverd. Verzocht wordt om ook dit jaar 

weer op de Heemkundekring te stemmen.  

 

4. Vaststellen notulen ALV 10 april 2022 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld met dank aan de notulist. 

 

5. Jaarverslag over 2022 

Het jaarverslag wordt benoemd en vastgesteld. Mocht men alsnog vragen hebben, kan 

men altijd het bestuur contacteren. 

 

6. Jaarrekening over 2022 

Er wordt een korte toelichting gegeven: Positief saldo € 2178. Geen bijzonderheden 

voor 2023. Daarom heeft het bestuur besloten om vanaf januari 2023 een BTW 

nummer aan te vragen.  
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Geen van de aanwezigen heeft vragen of opmerkingen, de jaarrekening wordt 

vastgesteld. 

John geeft aan dat we een ANBI-status hebben, dit geeft belastingvoordeel als men 

schenkingen wil doen.  

 

7. Verslag van de kascontrolecommissie 

De kascontrolecommissie bestaat uit Loes Kools en Ad Borremans. Ad brengt verslag 

uit over de bevindingen van de commissie. Ze hebben geen onvolkomenheden ontdekt 

en de verklaring om het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde financiële 

beleid is door beiden ondertekend. 

 

8. Verkiezing kascontrolecommissie-leden 

Conform het aftreedschema is Loes Kools aftredend en niet herkiesbaar. Manus 

Bolders stond op de reservelijst en wordt gevraagd toe te treden tot de kascommissie. 

De vergadering stemt in om Manus Bolders toe te laten treden tot de 

kascontrolecommissie. Niek van Essen wordt reserve. De vergadering stemt hier ook 

mee in. 

 

9. Bestuur 

a. Er zijn geen aftredende bestuursleden, de samenstelling blijft ongewijzigd. 

We zijn op zoek naar een penningmeester, het zou fijn zijn nog een financiële man 

in het bestuur te hebben. Verzoek aan allen om eventueel kandidaten te 

benaderen. Uitbreiding van het bestuur is altijd wenselijk, er zijn op dit moment 

geen kandidaten.  

b. Vanwege gewijzigde werkzaamheden was het voor Roland te lastig om invulling 

aan zijn bestuursfunctie te geven. In november is gezamenlijk besloten dat Roland 

zijn bestuursactiviteiten neerlegt en niet langer deel uitmaakt van het bestuur. We 

wensen hem veel succes toe en bedanken hem voor zijn betrokkenheid bij onze 

vereniging. 

 

10.  Ontwikkelingen Heemhuisje 

Het pand dat de HKK nu huurt is van de fam. Borremans en er zijn gesprekken 

gaande. We huren een deel van het perceel. De gemeente wil meewerken dat het 

gesplitst wordt. Een deel wordt bouwgrond, het andere deel waar het huisje op staat 

zou in ons bezit moeten komen. De status is nu nog onbekend.  

Dan wordt de vraag wat we ermee kunnen gaan doen. We zijn ermee bezig, maar we 

kunnen er nog niets concreets over vertellen.  

Kees Rennen: hoe loopt de splitsing? De haag die erom heen staat, blijft de grens. 

Uitgangspunt is dat we het in eigendom verkrijgen. Idee om gemeente eigenaar te 

laten zijn? Dat zal de gemeente niet graag doen.  

Vervolgens wordt er een promofilmpje dat door Curio is gemaakt, getoond. 

 

11. Ontwikkelingen Museum 

Ook van het museum is een promofilmpje gemaakt. Olga geeft een presentatie over de 

laatste ontwikkelingen in het museum.  
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Cor is in 2008 in het bestuur gekomen en is hier tot 2022 in gebleven. Cor zette zich 

overal voor in. Hij doet nog stamboomonderzoek. Hij heeft veel onderhoud aan het 

museum gepleegd.  

Franka is in 1999 begonnen als tijdelijk voorzitter. Dit heeft ze tot 2008 gedaan. 

Daarna heeft ze zich ingezet voor het museum. Ze heeft veel onderhoud gedaan, 

rondleidingen en Cukids.  

Cor (niet aanwezig) en Franka krijgen voor hun diensten een zilveren draag-insigne 

uitgereikt.  

 

12. Rondvraag 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt 

 

13. Sluiting 

De voorzitter van de vergadering bedankt iedereen voor de aanwezigheid en inbreng 

en sluit de vergadering. Hij verzoekt iedereen nog te blijven om naar de lezing de heer 

Willem de Weert te luisteren betreffende het GEO-park 

 

Aldus opgemaakt en goedgekeurd tijdens de Algemene Ledenvergadering van … 2024 

 

Voorzitter a.i.      Secretaris 

 

 

John Mathijssen     Olga Jansz 

 


